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Summary

        
A new approach for the treatment of metastatic brachial plexus neuropathy at the axillary level is described. This may be used in patients previously submitted to radical mastectomy followed by radiotherapy for breast Cancer.


        
The method consists of external neurolysis of the cords of the plexus, dissection and excision of the pathological axillary contents along with the overlying atrophic cutaneous and subcutaneous tissues, reconstruction of the axilla by the latissimus dorsi musculocutaneous flap, and finally early radiotherapy by high-dose radiation delivered to the entire area.


        
The advantages of the procedure are briefly discussed.


      
        
Zusammenfassung

        
Die Verfasser berichten über eine neue Methode zur Behandlung der metastatischen Neuropathie des Armplexus, die bei Patienten mit operiertem und bestrahltem Mammakarzinom durchgeführt wird.


        
Die Technik besteht aus Neurolyse der Nerven des Plexus, Ausräumung der Achselhöhle zusammen mit der atrophischen Haut und subkutanem Gewebe, Rekonstruktion der Achselhöhle mit Latissimus-dorsi-Muskel und darüber liegender Haut und erneuter hochdosierter Bestrahlung des ganzen Gebietes.


        
Es werden die Vorteile dieser Methode kurz besprochen.
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